
Fråga 

 

 

 

 

Bostad först 

 
Att vi Kristdemokrater tror på modellen bostad först finns det ingen tvekan om. Forskning 

visar att det är den modell som effektivast långsiktigt bryter hemlösheten. Socialstyrelsen 

rekommenderar den. Stadsmissionen lovordar den och vi Kristdemokrater vill se den som en 

nationell metod mot hemlöshet. 

 

Vi Kristdemokrater har återkommande lyft frågan om att införa metoden ”Bostad Först” i flera 

år. Vi har vid flera tillfällen ställt frågor i Kommunfullmäktige till den styrande majoriteten  

(S MP C L). Glädjande såg vi att majoriteten riktade 300 000 kr från det statliga Delmos-

bidraget till just ”Bostad Först”. Nyfiket väntar vi fortfarande på en redovisning över vad de 

pengarna har åstadkommit. 

 

Enligt stadsmissionens rapport om hemlöshet bryter modellen ”Bostad Först” det destruktiva 

levnadsmönstret för 4 av 5 berörda medan den bostadstrappa som Gävle kommun använder 

har nästan omvända siffror där de flesta troligen aldrig lyckas bryta sin situation och få 

chansen till ett nytt liv. 

 

Med anledning av ovan ställer jag följande fråga till ansvarigt kommunalråd. 

 

- Kommer modellen ”Bostad Först” att starta i Gävle under nuvarande mandatperiod? 

 

 

Jan Myléus 

Kristdemokraterna Gävle 


